
Prosím dať do zápisu z konferencie konanej dňa 24.09.2021: 

Písomné vyjadrenie –doplnenie od Jaroslavy Adamcovej k otázke od Ireny Adámkovej: 

Potvrdzujem moje vyjadrenie sa na konferencii, že išlo len o preúčtovanie –prevedenie zostatku 

financií účtu MS 2019 synchro na vlastný účet syncho. Doplňujem, že sa tak stalo dňa 25.02.2020 a to 

z dôvodu zrušenia bankového účtu MS 2019 synchro , aby sa zbytočne neplatili bankové poplatky,  

nakoľko tento účet bol zriadený len na jednu akciu, ktorá bola ukončená. 

Ing. Jaroslava Adamcová v.r. 


